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رئیس جمهور رفع مشــکلات کشور را نیازمند حرکتی 
جهادی و تحولی دانست و گفت: با گام های آهسته نمی توان 
مشکلات را برطرف کرد لذا باید یک حرکت جهشی داشته 

باشیم.
به گزارش ایرنا آیت الله ســید ابراهیم رئیسی روز جمعه 
در آییــن بهره برداری از طرح غدیر بــا قدردانی از بیش از 
۲ هزار نفر که به صورت شــبانه روزی در طراحی و اجرای 
طرح آبرسانی غدیر مشــارکت داشتند، گفت: ایرانی بودن 
تمام اقدامات از طراحی، اجرا و تجهیزات به کار رفته در این 

طرح باعث افتخار است.
وی با بیان اینکه این طرح با دســت توانمند مهندسان، 
کارگران و مدیریت جهادی مدیران به نتیجه رسیده است، 
افزود: با اجرای این طرح بزرگ در مدت زمان ۱۰  ماه معلوم 

می شود که ظرفیت های بزرگی در کشور ما وجود دارد.
رئیس جمهور با قدردانی از وزیر نیرو، استاندار خوزستان، 
ســازمان آب و برق و همه افرادی که در اجرای طرح غدیر 
نقش داشــتند، گفت: وزیر نیــرو دارای روحیه ای جهادی 
هســتند و برای مدیریت آب و برق کشور به صورت شبانه 

روزی تلاش می کند.
وی مدیریت امکانات برای رفع مشکلات مردم را ضروری 
خوانــد و افزود: ایــن طرح به زوار ابا عبدالله الحســین)ع( 

آبرسانی می کند که توفیقی بزرگ است.
آیت الله رئیسی گفت: بسیج، ارتش، سپاه و همه نیروهای 
مردمی که در ســنگر دفاع مقدس بودند اکنون در ســنگر 
ســازندگی و آبادانی در جای جای کشــور در حال فعالیت 
هستند که این موضوع برای مردم روشن و محسوس است.

وی اجرای طرح غدیــر در کمترین زمان را موجب بالا 
رفتن توقع ما و مردم دانســت و افزود: از مســوولان استان 
خوزستان از جمله ســازمان آب و برق و پیمانکاران انتظار 
می رود ســایر طرح های اســتان را نیز با مدیریت جهادی 

همچون طرح غدیر اجرا و تکمیل کنند.

رئیس جمهور اظهارداشــت: می گفتند با مشکلاتی که 
در ارتباط با تولید برق وجود دارد مگر می شــود خاموشی 
نداشته باشیم اما با مدیریت و استفاده درست از برق و آب 

و همکاری صنایع و بخش کشاورزی این کار محقق شد.
وی افزود: طبق برنامه ریزی صورت گرفته اگر مشــکلی 
درخصوص خشکســالی گریبانگیر هر کدام از سدها شود از 
ظرفیت سایر سدها برای تامین آب آشامیدنی مردم استفاده 

می شود.
آیت الله رئیســی با بیان اینکه طرح غدیر ســه یا چهار 
ساله بود که در مدت ۱۰ ماه به سرانجام رسید، گفت: این از 
اقدامات مخلصانه بوده و اجر آن عندالله محفوظ است چراکه 
افرادی شبانه روز در این طرح کار کردند و مردم خوزستان 

امیدوار شدند.

وی این امیدواری را موجب مشــارکت بیشــتر مردم و 
افزایش سرمایه و نشاط اجتماعی استان خوزستان دانست و 
افزود: طرح غدیر باعث نقش آفرینی جوانان خوزستانی در 

منطقه خواهد شد.
رئیس جمهور با اعتقاد بر اینکه می توان کارهای بزرگی 
در کشور انجام داد، بیان کرد: عرب، لر، دزفولی و اندیمشکی 
همه باید احســاس کنند کــه در منطقــه دارد فعالیت و 
کار انجام می شــود. وی با تاکید بر لزوم تســریع در اجرای 
طرح های فاضلاب در خوزستان شد و افزود: نباید باران که 

نعمت الهی است باعث ایجاد دلهره در مردم شود.
آیت الله رئیســی با اشــاره به افزایش رشــد اقتصادی 
خوزستان از ۲ درصد به پنج درصد گفت: این مهم با جذب 
اعتبارات اســتان محقق شده که جای قدردانی دارد. وی با 

اشاره به فعالیت شرکت های بزرگ در استان خوزستان افزود: 
مسوولیت های اجتماعی این شــرکت ها می تواند گره های 
اســتان را باز کنند و باعث توســعه منطقه شــوند. رئیس 
جمهورر بیان کرد: مردم باید احساس کنند که مجاهدانه در 

راستای ایجاد اشتغال در سطح استان کار می شود.
وی خواســتار تداوم طرح های بــزرگ تا حصول نتیجه 
قطعی شد و افزود: طراحی قوی و برنامه خوب می خواهیم 
ولی مهمترین بخش هر کار انگیزه و مدیریت جهادی است.

رئیسی رفع مشکل آب آشامیدنی را یکی از خواسته های 
مردم خوزستان دانســت و اظهارداشت: همه کشور مدیون 
خوزستان است چون روزهای سختی را در مقابل ستمگران 

و صدامیان در جنگ تحمیلی سپری کرد.
به گزارش ایرنا، طرح آبرســانی غدیر در خوزســتان که 
بزرگترین طرح آبرســانی کشور است جمعه ۱۱ شهریور با 

حضور رئیس جمهور به بهره برداری رسید.
عملیات اجرایی طرح انتقال آب غدیر خوزستان توسط 
مجموعه ســازمان آب و برق خوزستان و در راستای تحقق 
وعده رئیس جمهور به مردم خوزستان مبنی بر رفع مشکل 
آب شــرب ۲۶ شهر و یک هزار و ۶۰۰ روستا از مهر ۱۴۰۰ 

آغاز شد.
برای اجرای این طرح در ابتدا یک بازه زمانی ســه ساله 
تعریف شــد اما با تلاش  انجام شده طرح میان مدت آن در 
کمتر از یکسال محقق شده و اکنون در آستانه بهره برداری 

قرار گرفته است.
این طرح بزرگ برای افق ۲۵ ساله و تامین آب با دبی ۲۰ 
متر مکعب بر ثانیه تعریف شده که با کار جهادی در سازمان 
آب و برق خوزستان، این دبی که قرار بود در ۲۵ سال آینده 

تامین شود از هم اکنون تامین شده است.
با اجرای طرح آبرســانی غدیــر، افزایش ۱۰۰ درصدی 
کمی و ۵۰ درصد کیفی آب در ۲۶ شهر و یک هزار و ۶۰۰ 

روستای خوزستان رخ خواهد داد.

رئیس جمهور در آیین بهره برداری از طرح غدیر:

 نیازمند حرکتی جهشی و جهادی برای رفع مشکلات کشور هستیم

وزیر کشور گفت: با اقدامات جهادی استاندار و مسوولان 
همدان و وزیر نیرو، فاز نخست طرح آبرسانی به همدان تا ۲ 

هفته دیگر به بهره برداری می رسد.
به گزارش ایرنا، احمد وحیدی شــامگاه پنج شــنبه در 
پانزدهمین نشست اعضای شورای آب استان همدان افزود: 
باید با تهیه یک نقشه دقیق از شرایط موجود، وضعیت شبکه 

آبرسانی محلات و نقطه به نطقه شهر همدان بررسی شود.
وی اظهار داشــت: کارهای انجام شده برای تکمیل خط 
انتقال آبرســانی به همدان در طول ســه ماه گذشته بسیار 

ارزشمند است و جای قدردانی دارد.
وحیدی با اشاره به اینکه شهر همدان با بحران آب مواجه 
است، تصریح کرد: اضافه شدن چاه های کشاورزی، حفر چند 
حلقه چاه در منطقه آق حصار و شناسایی عرصه های مختلف 
برای حفر چاه جدید، اقدامات خوبی برای گذر از این بحران 

است.
وی خاطرنشــان کرد: از همه عزیزانی که ۲۴ ســاعته با 
تلاش شــبانه روزی و کار جهادی منابع آب موجود را رصد 
کردند تا مردم با کمترین مشــکل بحران را ســپری کنند، 

قدردانی می کنیم.
وزیر کشــور تاکید کرد: برای کاهش مشــکلات مردم 
شهر، پیشنهاد شد تعداد چاه ها افزایش یابد، تعداد آب های 
بسته بندی قابل قبول باشد و اگر نیاز است تعداد تانکرهای 

آبرسانی بیشتر شود.
وی ادامــه داد: به منظور بهره بــرداری به موقع، تامین 
تجهیزات و وسایل مورد نیاز تکمیل خط انتقال آبرسانی از 

سد )تالوار( به همدان بسیار مهم است .
وحیدی با اشــاره بــه اینکه زمان بازگشــایی مدارس و 
دانشگاه نزدیک اســت، افزود: تا مهرماه و باز شدن مدارس 

و دانشگاه ها باید مشکل آب همدان حل شود.

وی با اشــاره به اینکه باغداران روستاهای بالادست سد 
اکباتان باید قانع شــوند و منابع آبی را در اختیار شبکه آب 
آشامیدنی قرار دهند، تاکید کرد: تامین آب آشامیدنی یک 
الزام است و ما نمی توانیم نســبت به تامین آب آشامیدنی 

کوتاهی کنیم.
وزیر کشور ادامه داد: باید با تشــویق و ارائه راهکارهای 
حمایتی، باغــداران را مجاب کنیم و نگذاریم شــرایط آب 

همدان از این سخت تر شود.
وی با اشاره به اینکه ما باید یک گام به جلو حرکت کنیم 
تا مشکلات برطرف شود، گفت: بر اساس بررسی های جهاد 
کشاورزی درختان گردو در شهریورماه نیازی آنچنانی به آب 
ندارند و روســتاییان بالا دست ســد اکباتان نگران نباشند، 
سهمیه آب را در اختیار شبکه آبرسانی قرار دهند و اگر دچار 

خسارت هم شدند خسارت آن ها پرداخت می شود.
وحیدی با تاکید بر اینکه خسارت احتمالی باغداران گردو 
را برعهده می گیریم، اظهار داشــت: آب های بالا دست سد 
اکباتان ۲۵۰ لیتر در ثانیه آب تامین و کمک مناســبی در 

کاهش مشکلات دارد.
وی با بیان اینکه کشــت دوم محصولات کشــاورزی در 
استان همدان ممنوع است، تصریح کرد: چاه های غیرمجاز 
در مناطق نزدیک خط آبرسانی، شناسایی و از ظرفیت آن ها 

برای تامین آب همدان استفاده شود.
وزیر کشــور با تاکید بر اینکه همه باید در حفظ آرامش 
مردم کمک کنیم، گفت: رسانه ها و در راس آن صدا وسیما 
با اطلاع رسانی در رابطه با نقش مشارکت اجتماعی، جنبشی 

را برای کمک همه جانبه مردم راه اندازی کنند.
وی با اشــاره به اینکه نذر آب برای مردم و کشــاورزان 
تبیین شود، افزود: در آستانه اربعین حسینی هستیم و همه 
مردم باید با این نگاه، به حل مشــکلات آب همدان کمک 

کنند و یکــی از بخش های مهم تلویزیون باید به این حوزه 
اختصاص یابد. وحیدی گفت: در بازدیدی از طرح آبرسانی به 
همدان داشتیم از محل سد، مسیر انتقال لوله، گذرگاه فرعی 

و مسیر اضطراری بازدید به عمل آمد.
وی ادامه داد: کارهای به خوبی و سرعت در حال پیشرفت 
اســت؛ با توجه به سختی زمین و مسیر لوله گذاری، کار به 

صورت جهادی و شبانه روزی در حال انجام است.
وزیر کشــور با بیان اینکه پیش بینی می شود کار انتقال 
آب از ســد)تالوار( تا ۲ هفته آینده به پایان برســد، افزود: 
گــذرگاه انتقال آب این طرح نیز تا روزهای آینده تکمیل و 

بهره برداری می شود.
وی اظهار داشــت: پیشرفت کار این پروژه به سطح قابل 
قبولی رســیده و تلاش های اســتاندار جهادی و مسوولان 
همدان، وزیر نیرو و همه عزیزانی ستودنی است و از اقدامات 

آن ها قدردانی می کنیم.
وحیدی تصریح کرد: مهم این اســت همه ۲۴ ساعته و 
شبانه روز موضوع  را پیگیری می کنند تا مردم عزیز و شریف 

همدان هر چه سریعتر مشکلاتشان حل شود.
وی با اشــاره به اینکه با بهره برداری از طرح آبرسانی به 
همدان مشــکلات برطرف می شــود، افزود: منابع آب از هر 
نقطه ای که ممکن اســت، جمع آوری و به شبکه آبرسانی 

شهر همدان افزوده می شود.
وی گفت: با مدیریت جهادی در استان مشکلات برطرف 

و پایداری شبکه آبرسانی برقرار می شود.
به گزارش ایرنا، در پی کاهش جدی بارش ها و خشکسالی 
ناشــی از آن، ذخیره آب سدهای استان همدان به ویژه سد 
اکباتان به عنوان منبع اصلی تامین آب شهر همدان بسیار 
کاهش یافته اســت.همین امر در روزهای اخیر موجب بروز 
مشــکل و تنش آبی در شــهر همدان و اعمال زمان بندی 

قطع شــبکه در شهر شده اســت. در این مدت »علی اکبر 
محرابیان« وزیر نیرو ۲ بار به صورت سرزده به همدان سفر 
کرده است و در جریان این سفرها در بازدید از طرح آبرسانی 
به همدان و همچنین بررسی روند مسایل و مشکلات مرتبط 
با خشکسالی و تنش آبی این استان با اشاره به تلاش جدی 
دولت برای رفع مشــکل تنش آبی ناشــی از خشکسالی از 
جمله در استان همدان گفت: شمارش معکوس برای افتتاح 
ابرپروژه آبرســانی به همدان آغاز شــده و مرحله اول طرح 
آبرسانی به همدان ظرف دو تا سه هفته آینده به بهره برداری 

می رسد.
طرح آبرســانی به همدان با خط انتقــال به طول ۱۴۰ 
کیلومتر از مصوبات سفر رهبر معظم انقلاب اسلامی در سال 
۱۳۸۳ به اســتان همدان است که با اجرای این طرح تامین 
آب بلند مدت شــهر همدان و شهرها و روستاهای مسیر در 

دستور کار قرار دارد.
عملیات اجرایی این طرح از ســال ۱۳۸۶ آغاز شده ولی 
در ســال های گذشــته به کندی پیش می رفت و به نوعی 
متوقف شده بود که از سال گذشته و با روی کار آمدن دولت 
سیزدهم موضوع تامین آب آشامیدنی شهر همدان با پیگیری 
شبانه روزی استاندار همدان در اولویت کاری وزارت نیرو قرار 
گرفت و با پیگیری های ویژه و تزریق اعتبارات مناسب، این 
پروژه از حالت توقف کامل خارج و وارد پیشرفت در اجرای 
کار شد و فعالیت کارگاه ها از سر گرفته شد و مرحله اول آن 

برای آبرسانی به شهر همدان رو به اتمام است.
این طرح دارای ســه ایســتگاه پمپاژ به ارتفاع ۵۷۶ متر 
اســت که ایســتگاه شــماره یک و ۲ هر کدام ۲۲۰ متر و 
ایستگاه شــماره ســه ۱۳۶ متر طول پمپاژ دارد. میانگین 
بارش های استان همدان در سال جاری آب ۴۴ درصد نسبت 

به بلند مدت کاهش یافته است.

فرمانده نیــروی پدافند هوایی ارتش گفت: 
جمهوری اسلامی ایران به دنبال صلح و دوستی 
پایدار در منطقه و جهان است و  پدافند هوایی 
ارتش همواره در راستای مقابله با انواع تهدیدات 
در زمینه علوم پدافندی لحظه به لحظه در حال 

رشد و نقش آفرینی است.
به گــزارش ایرنا از روابــط عمومی ارتش، 
امیرسرتیپ علیرضا صباحی فرد، فرمانده نیروی 
پدافند هوایــی ارتش، در دیدار با وابســتگان 
نظامی خارجی مقیم جمهوری اســلامی ایران 
تعامل ســازنده، اثرگذار، مثمر ثمر و همچنین 
تبادل دانش با کشورهای دوست و هم پیمان را 

در تمامی سطوح امری لازم و ضروری دانست و 
گفت: امروز نیروی پدافند هوایی ارتش با تکیه 
بر دانش بومی، خلاقیت، نوآوری، تعهد و نیروی 
انسانی با ذکاوت و هوشیار توانسته است با عبور 
از تمامی تحریم هــا و محدودیت ها به قدرتی 

مثال زدنی در سطح منطقه تبدیل شود.
وی افزود: جمهوری اسلامی ایران به دنبال 
صلح و دوستی پایدار در منطقه و جهان است 

و پدافند هوایی ارتش همواره در راستای مقابله 
با انواع تهدیدات در زمینه علوم پدافندی لحظه 

به لحظه در حال رشد و نقش آفرینی است.
امیر سرتیپ صباحی فرد خطاب به وابستگان 
نظامی خارجی مقیم تهران با اشاره به برگزاری 
و بازدید از نمایشــگاه توانمندی نیروی پدافند 
هوایی در زمینه علوم پدافندی، اعم از راداری، 
موشکی، جنگالی وسایبری در دانشگاه پدافند 

هوایی خاتم الانبیا)ص(، اظهار داشت: شما تنها 
گوشه ای از اقتدار و صلابت نیروی پدافند هوایی 
را در دفاع از ایران اسلامی مشاهده کردید که 
ماحصــل انســجام، یکپارچگی و هــم افزایی 
نیروهای مسلح ایران در کنار نبوغ، خلاقیت و 

وطن پرستی جوانان این مرز و بوم است.
وی با برشمردن برخی از دستاوردهای نوین 
نیروی پدافند در زمینه ســامانه های راداری و 

موشکی، تاکید کرد: پدافند هوایی ارتش با در 
اختیار داشتن به روز ترین تجهیزات که در لبه 
فنآوری روز دنیا اســت هزاران کیلومتر فراتر از 
مرزهــا را رصد می کند و در صورت ورود بدون 
مجوز هرگونه پرنده ای اقدامی قاطع و پشیمان 

کننده انجام می دهد.
امیرسرتیپ صباحی فرد، خاطر نشان کرد: 
در زمینه تجهیزات پدافندی به هیچ کشــوری 
وابستگی نداریم و به درجه ای از رشد و بالندگی 
رســیده ایم که در جهت تبادل دانش، تعامل 
و صلح و دوســتی پایدار تجهیــزات هم صادر 

می کنیم.

رئیس مرکز بررسی های اســتراتژیک ریاست جمهوری 
با بیان اینکه در گذشــته فقدان نیروی انســانی توانمند و 
کارآمد در برخی بخش های کشور پر رنگ بوده، گفت: امروز 
نیازمند تربیت افراد متخصص با درجه اســتاندارد مدیریتی 
در تراز انقلاب اسلامی  هستیم. به گزارش گروه سیاسی ایرنا، 
محمدصادق خیاطیان رئیس مرکز بررسی های استراتژیک 
ریاســت جمهوری در آئین افتتاحیــه دوره های حکمرانی 
دانشگاه تهران با اشاره به اینکه داشتن ساختار و نهاد خوب از 
الزامات حکمرانی است، گفت: همه صاحبنظران متفق القول 
معتقدند در یک نظام حکمرانی، اگر نیروی انسانی کارآمد، 
توانمند و متخصص وجود نداشته باشد قطعا آن نظام، نظام 
کارآمدی نخواهد شــد.رئیس مرکز بررسی های استراتژیک 
ریاســت جمهوری گفت: در دوران پــس از پیروزی انقلاب 
اســلامی اگرچه زحمات زیادی برای تربیت نیروی انسانی 
کشــیده شــد، اما در طول این دوران افرادی را در مناصب 
مختلف مدیریتی و ســطوح کارشناســی داشته ایم که یا با 
آزمون و خطا به تجربه رسیدند یا دانش خودشان باعث شد 
تا در نهایت صاحب تجربه شوند؛ از سویی دیگر افرادی هم 
بودند که سعی داشتند در مسیر راه، تجربه کسب کنند و چه  

بسا با این رویه کشور را با بحران هایی نیز روبرو کردند. وی 
افزود: اگر در بخشی مشکل و چالشی وجود داشت مشاهده 
می کردیم که نیروی انســانی توانمند و کارآمد در آن بخش  

حضور نداشت و این مسئله برای کشور آسیب زا شده بود.
خیاطیان تصریح کرد: اگرچه تاکنون دستاوردهای خوبی 
در زمینه تربیت نیروی انسانی کارآمد و متخصص در کشور 
حاصل شــده اما به رغم این دستاوردها همچنان نیازمندی  

برخی از حوزه ها در تربیت نیروی انسانی بالا است.
رئیس مرکز بررسی های اســتراتژیک ریاست جمهوری 
با اشــاره به تکثر نخبگان در کشــور و ضرورت بهره گیری 
حداکثری از ظرفیت هــا و توانمندی های آنها، گفت: امروز 
نخبگان فراوانی در کشــور تربیت شــده اند، امــا آیا از این 
ظرفیت در حوزه های مدیریتی به نحو احسن استفاده شده 
است و آیا زمینه ابراز توانمندی برای نخبگان فراهم است؟ 
آیا نخبگان ما امروز آنقدر تجربه و مهارت کسب کرده اند که 

بتوانند سازمان یا موضوعی را حکمرانی و مدیریت کنند؟
وی تصریح کرد: هرچند در حال حاضر ظرفیت هایی برای 
بکارگیری نخبگان در حوزه های مدیریتی به وجود آمده است 
اما هنوز در این موضوع با چالش هایی مواجهیم. باید تلاش 
کنیم افرادی دارای تخصص با درجه استاندارد مدیریتی در 

تراز انقلاب اسلامی تربیت و از آنها استفاده کنیم. 
خیاطیان در ادامه با اشاره به افتتاح دوره های حکمرانی 
در دانشگاه تهران اظهار کرد: به نظر بنده، این دوره از آموزش 
حکمرانی که در دانشگاه تهران با حمایت مرکز بررسی های 
اســتراتژیک و اندیشکده سیاست پژوهی منابع انسانی اسما 

دنبال می شود باید به موضوعات راهبردی کشور بپردازد.
وی با بیان اینکه برگزاری این دوره های حکمرانی بسیار 
حائز اهمیت اســت و باید آن را بــه فال نیک گرفت، اظهار 
امیدواری کرد که برگزاری چنین دوره هایی بیش از گذشته 
در کشــور مورد توجه قرار گیرد. رئیس مرکز بررســی های 

استراتژیک ریاست جمهوری در ادامه خطاب به دانشجویان 
دوره آموزش حکمرانی که در جلسه حاضر بودند، گفت: به 
این دوره آموزشی صرف اینکه در آن شرکت و گواهینامه ای 
با تایید دانشگاه می گیرید که می تواند رزومه ای برای آینده 
شــغلی تان باشد نگاه نکنید، بلکه در نظر داشته باشید شما 
به عنوان یک فرد متخصص، متعهد، کارآمد و انشاالله مدیر 
در جمهوری اسلامی  تربیت می شوید. خیاطیان ادامه داد: از 
ظرفیت و ابزارهای آموزشی این دوره استفاده کنید. اساتید 
صاحب نام و صاحب تجربه ای که در این دوره آموزشی حضور 
دارند به شــما کمک می کنند مسئله شناسی و دانش خود 
را تقویت کنید. رئیس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست 
جمهوری در پایان سخنان خود اظهار امیدواری کرد که این 
دوره حکمرانی برای سایر بخش های کشور الگو باشد و سایر 

نهادها نیز این مسیر را دنبال کرده و آن را توسعه دهند.
گفتنی است دانشکده میان رشته ای حکمرانی، آبان سال 
۱۴۰۰ در پی امضای تفاهم نامه همکاری ســه جانبه میان 
مرکز بررسی های استراتژیک ریاســت  جمهوری، دانشگاه 
تهران و اندیشــکده سیاســت پژوهی منابع انســانی اسماء 

راه اندازی شد.

وزیر کشور اعلام کرد

بهره برداری از فاز نخست طرح آبرسانی به همدان تا ۲ هفته دیگر 

فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش:

برای تجهیزات پدافندی به هیچ کشوری وابستگی نداریم

رئیس مرکز بررسی های استراتژیک ریاست جمهوری:

داشتن ساختارهای خوب از الزامات حکمرانی است

بازدید رئیس جمهور از نمایشگاه پیشرفت های 
طراحی هواپیما

رئیس جمهور از نمایشگاه پیشرفت های طراحی هواپیما و جت مسافربری 
۷۲ نفره که اتحاد دانش بنیان ها به محوریت دانشــگاه امیرکبیر و با حضور 

دیگر دانشگاه های کشور برگزار کرده اند، بازدید کرد.
به گزارش ایرنا، نشست رؤسای دانشــگاه ها، پژوهشگاه ها و بوستان های 
علم و فناوری سراسر کشور پنجشنبه در محل دانشگاه امیر کبیر برگزار شد.
در این نشست که باحضور رئیس جمهور، وزیر علوم، تحقیقات و فناوری، 
رؤســای دانشگاه ها، پژوهشگاه ها و بوستان های علم و فناوری سراسر کشور 
برگزار شد، چند تن از رؤسا در حضور آقای رئیسی به بیان مسائل، مشکلات 
و دیدگاه های خود پرداختند. آیت الله سید ابراهیم رئیسی پیش از حضور در 
این نشســت با رئیس و مسئولان دانشگاه امیر کبیر، نشست یک ساعته ای 
داشــت. همچنین، وی در حاشــیه این نشست از نمایشــگاه پیشرفت های 
طراحــی هواپیما و جت مســافربری ۷۲ نفره بازدید کرد. رئیس دانشــگاه 
صنعتی امیرکبیر تیر ماه امســال اعلام کرد: فاز طراحی مفهومی هواپیمای 
جت ۷۲ نفره به اتمام رسیده و اکنون در مرحله انجام تست های اولیه مدل 
تونل باد هواپیما در این دانشــگاه هستیم.  سید حسن قدسی پور گفته بود 
با اتکا به تجربه دانشگاه صنعتی امیرکبیر در طرح کلان توسعه فناوری های 
کلیدی هواپیمای مســافری ۱۰۰ تا ۱۵۰ نفره، این دانشــگاه از چهار سال 
پیش فرآیند طراحی هواپیمای جت ۷۲ نفره را با مشــارکت شــرکت های 
دانش بنیان آغاز کرد و اکنون در مرحله انجام تست های اولیه مدل تونل باد 
هواپیما قرار دارد.  وی با بیان اینکه باید کشور را به فناوری های استراتزیک 
مجهز کرد، تاکید کرد: دانشگاه صنعتی امیرکبیر این اطمینان را می دهد که 

همه ظرفیت های دانشگاه را در خدمت این پروژه ملی قرار دهد.  

عضو هیات رئیسه کمیسیون انرژی:
هیچ برنامه رسمی برای افزایش قیمت بنزین 

وجود ندارد
یک عضو هیات رئیسه کمیســیون انرژی مجلس شورای اسلامی گفت: 
اقدام دولت برای کاهش میزان سوخت آزاد موجود در کارت ها نمی تواند در 
مبارزه با قاچاق سوخت موثر باشد. عبدالعلی رحیمی مظفری در گفت وگو 
با ایســنا، با اشــاره به طرح جدید دولت در خصوص کاهش میزان سوخت 
آزاد در کارت ها بیان کرد: مطالبی که این روزها برای افزایش قیمت بنزین، 
به دنبال این طرح مطرح می شــود صرفا گمانه زنی و یا نظرات افراد است و 

تاکنون هیچ برنامه رسمی برای افزایش قیمت بنزین وجود نداشته است.
وی در ادامــه اظهار کرد: علی رغــم اینکه عده ای معتقدند که با اجرای 
طرح کاهش سهمیه آزاد ســوخت کارت ها می توان جلوی قاچاق بنزین را 
گرفت، ولی بنده با توجه به شناختی که از سیستم حمل و نقل دارم معتقدم 
که چنین اتفاقی نخواهد افتاد. ما اگر به دنبال جلوگیری از قاچاق ســوخت 
هستیم باید اصل برنامه پیمایش و ســامانه هوشمند مربوط به باربری ها و 
راهداری را کنترل کنیم. نماینده مردم سروستان در مجلس شورای اسلامی 
با تاکید بر اینکه برای جلوگیری از قاچاق ســوخت، نیازمند طرح هوشمند 
هســتیم، گفت: این طرحی که اجرا شــده است یک مسکن جزئی است اما 

اصل درد در جای دیگری است که باید درمان شود.

معرفی غیر رسمی زاهدی وفا به عنوان وزیر پیشنهادی 
تعاون به مجلس

عضو کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی گفت: دولت به صورت 
غیر رسمی زاهدی وفا را به عنوان وزیر پیشنهادی تعاون، کار، رفاه اجتماعی 
به مجلس معرفی کرد. حســین محمدیــاری در گفتگو با خبرنگار پارلمانی 
ایرنا از معرفی غیر رسمی محمدهادی زاهدی وفا به عنوان وزیر پیشنهادی 
تعــاون، کار، رفاه اجتماعی به مجلس خبر داد. عضو کمیســیون اجتماعی 
مجلس اظهار داشت: بر این اساس، نامه  معرفی رسمی زاهدی وفا به صحن 
علنی مجلس بعد از سرکشی دو هفته ای وکلای ملت به حوزه های انتخابیه از 
سوی دولت به مجلس ارسال خواهد شد. به گزارش ایرنا،پیش از این حجت 
الله عبدالملکی به عنوان وزیر کار فعالیت داشت که با پذیرش استعفای وی 
از ســوی رئیس جمهور، محمدهادی زاهدی وفا به سمت سرپرست وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی منصوب شد. زاهدی وفا نیز از خرداد ماه تا کنون 

تصدی وزارت کار را به عنوان سرپرست برعهده داشته است.

مخبر:
مرکز جامع ژنتیک نور 

به مکانی مقدس تبدیل شده است
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به تلاش های مقدس متخصصان مرکز 
جامع ژنتیک نور در تعیین هویت پیکر شــهدای هشــت سال دفاع مقدس 
و مدافع حرم، گفت: اقدامات و دســتاوردهای دانشــمندان، این مرکز را به 
یک مکان مقدس تبدیل کرده اســت. به گــزارش ایرنا، محمد مخبر صبح 
پنجشــنبه در بازدید از مرکز جامع ژنتیک نور گفــت: علم ژنتیک یکی از 
موضوعات مهم در آینده مباحث پزشکی، درمانی و دارویی است و این مرکز 
توانســته با تلاش های شبانه روزی متخصصان و مجاهدان خود برگ زرینی 

در تاریخ علم پزشکی کشور رقم بزند.  
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به ایام ۸ سال دفاع مقدس خاطرنشان 
کرد: با وجود امکانات بســیار زیاد دشــمنان، اما رزمندگان ما توانستند با 
دینداری و اتــکا به خداوند در برابر رژیم مجهز بعثی پیروز شــوند لذا اگر 
آینده علم ژنتیک به دســت مجاهدان بیفتد، قطعا کاربری و اقتدار دیگری 
بــه همراه خواهد داشــت.   مخبر تصریح کرد: دشــمنان ملت تا زمانی که 
بــه قدرت و اقتدار ایران آگاه نشــوند از هیچ توطئه و اقدامی علیه کشــور 
فروگــذار نخواهند کرد.  وی در ابتدای ســخنان خود به تلاش های مقدس 
متخصصان مرکز جامع ژنتیک نور در تعیین هویت پیکر شــهدای هشــت 
سال دفاع مقدس و مدافع حرم اشاره و تاکید کرد: اقدامات و دستاوردهای 
دانشــمندان، این مرکز را به یک مکان مقدس تبدیل کرده اســت و قطعا 
توفیقات و عزم راســخ مجاهدان و فعالان مرکــز جامع ژنتیک نور لطفی از 
جانب پروردگار و از برکت خون پاک شهدا است.  معاون اول رئیس جمهور 
با اشــاره به فضای معنوی مرکز جامع ژنتیک نور به دلیل حضور پیکرهای 
شهدا و تشخیص هویت پیکر مطهر آنان گفت: حضور در این مرکز به نوعی 
توسل به روح شهدایی است که پاکترین، مقدس ترین و مقرب ترین انسان ها 

در پیشگاه پروردگار متعال هستند.  

اخبار کوتاه

رئیس کمیســیون صنایــع و معادن مجلس شــورای 
اســلامی گفت: این کمیسیون برای نسخ و تنقیح برخی از 
قوانین برنامه دارد که در فاز نخســت این طرح ۲۴۵ ماده 

قانونی موجود در این بخش را حذف خواهد کرد.

به گزارش خبرنگار ایرنــا، مصطفی طاهری روز جمعه 
در نشست با فعالان صنعتی استان بوشهر اظهار کرد: این 
طرح به چند دلیل اجرا می شــود که استفاده کم از برخی 
قوانیــن و وجود قانون هایی که پس از آن قانون دیگری در 

آن زمینه وضع شده، از مهمترین آنهاهستند.

وی بیان کرد: با وجود چنین قوانینی دست مجریان باز 
است تا با هر فردی به سلیقه خود برخورد کند که با حذف 

آن از اعمال قانون سلیقه ای نیز جلوگیری می شود.
طاهری ادامه داد: از هشــت تا ۱۰ ســال گذشــته که 
شعارهای سال رهبر معظم انقلاب معطوف به اقتصاد بوده 
است، قوانینی برای تحقق این شعارها وضع شده و اکنون 
نیز در این زمینه هفت قانون پایه و مادر وضع شــده است 
که از جمله آنها می توان به قانون تسهیل تولید اشاره کرد.
وی افزود: در این راستا از دیوان محاسبات خواسته شد 
تا میزان اجرای قوانین مرتبط با شــعارهای سال ها را رصد 

کند که در پایان مشخص شد تنها ۳۵ درصد از این قوانین 
اجرایی شده است.

طاهری اظهار کــرد: از ۶۵ درصد قوانین اجرا نشــده 
)مرتبط با شعارهای سال های اخیر( ۹۰ درصد آنها بخاطر 
تــرک فعل بوده که با نظارت بر این قوانین پایه ای ســعی 
می شود از فعالان حوزه تولید به نحو مطلوبی حمایت شود.

وی گفت: مجلــس و دولت باید در راســتای حمایت 
از تولید و صادرات از اعمال بخشــنامه های خلق الســاعه 
اجتناب کنند چراکه این خطر برای اقتصاد کشور محسوب 

می شود.

طاهری ادامه داد: یکی از مشــکلات ســرمایه گذاران 
داخلی و خارجی کشور پیش بینی ناپذیر بودن بخش های 
اقتصادی اســت که باید ثبات و امنیت سرمایه گذاری به 

این عرصه بازگردد.
وی با اشاره به اینکه کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
گوش شــنوا برای شنیدن مشکلات و تلاش برای حل آنها 
دارد، گفت: در کمیســیون صنایع و معادن مجلس اکنون 
۲۶ اندیشــکده فعال هستند تا انجام کارها در بخش هایی 
مانند خودرو، پتروشیمی و دریا همراه با نظرات اتاق فکری 

قوی و تولید گزارش و محتوای مناسب باشد.

رئیس کمیسیون صنایع مجلس:

 کمیسیون صنایع مجلس ۲۴۵ ماده قانونی مربوط به این بخش را حذف می کند

پاسدار حفظ حرمت و کرامت انسانی

ادامه از صفحه 1
گامی به ســوی عدالت، فلســفه  حقوق، نظریه  های عمومی حقوق، کلیات 
حقوق، آزادی اندیشه و بیان که به سفارش سازمان ملل متحد در مورد آزادی 

اندیشه و بیان نوشته شد نمونه ای از آثار ماندگار اوست.
او رسیدن به آرزو را در حکم توقف می داند و می گوید وقتی میکلانژ مجسمه  
پتیا را ســاخت که بسیار در کلیســا مورد توجه بود گریه می کرد. وقتی از او 
پرســیدند چرا گریه می کنی گفت برای اینکه این پایان کار من است چون از 

این کار خوشم آمده. 
این گفته  کاتوزیان نشــان می دهد که تلاش او برای نگه داشــتن روحیه  

نارضایتی از خود، سازنده  ابتکارات علمی حقوقی او بوده است.
وی بزرگترین معضل نظام حقوقی را این می دانســت که حقوق دانان فکر 
می کنند که همه چیز در قانون باید گفته شود در حالی که حقوق غیر از قانون 
اســت و قانون بخشی از حقوق رسمی اســت که وضع می شود و دلیل عقب 

افتادگی ما را چسبندگی بیش از اندازه  جامعه به قانون می داند.
شــادروان کاتوزیان فلســفه و هدف علم حقوق را اجــرای کامل عدالت و 
مسئولیت و دوری از ظلم و بی عدالتی می  داند و می گوید: انقلاب مشروطیت در 
واقع قیامی برای دموکراسی نبود بلکه حکومت عادل می خواستند و عدالتخانه.
جمله  زیر به خوبی خصلت های علمی ـ انســانی ـ فرهنگی ـ اجتماعی و ... 
او را نشــان می دهد: »آنچه که به هنگام یادآوری خاطره ها و مرور بر کارنامه  
گذشته موجب خشنودی ام می شود نکاتی است که در آنها انگیزه  اصلی حفظ 
حرمت و کرامت انســانی بوده و مواردی که توانسته ام اصول حقوق را بر پای 
عدالت و ندای وجدان بریزم و پاسدار اخلاق و عدالت باشم...« و امروز همزمان 

با سالگرد فقدان این چهره ملی است. روانش شاد.

یادداشت


